
Afdelingsbestyrelses møde 8. maj 2022 kl. 10 Afd. 079-0

Referat V/ Bente Hemcker.

Til Stede:

Bestyrelsesmedlem Kim Henriksen tlf.  51231722

Bestyrelsesmedlem John Jensen tlf. 30684219

Bestyrelsesmedlem Søren Sahl tlf.  29216711

Bestyrelsesmedlem Allen Stoltz 

Bestyrelsesmedlem Bente Hemcker tlf. 23293440

Suppleant Anneli Andersen

Punkter på dagsorden:

1) Opfølgning på det, af Lejerbo afholdte Bo trygt møde d. 28/4 2022. 

Der kommer ikke referat fra det afholdte møde.

Kim redegjorde for mødets indhold.

Der er d.d. ikke modtaget noget klageskema, jvf. omdelte 

”Hvem skal kontaktes hvornår” – omdelt i samtlige postkasser i

 2 omgange -  Senest i april 22.

2) Opfølgning på manglende info fra Metin, vedr. Helhedsplanen.

Der er rettet henvendelse til Lis vedr. Metins manglende respons på vores 
henvendelser.

Der er taget kontakt til Metins overordnede, så vi afventer.



Kim har afventet og kontakter igen i dag.

Vi forsøger at stramme op, da vi føler os overset og tilsidesat.

Den reviderede tidsplanen er allerede overskredet.

Der tales om beboernes frustrationer, fordi de lovede informationer – 
nyhedsbrevet – omk. Helhedsplanen ikke udkommer som planlagt.

Der mangler overblik og kontinuitet i arbejdet og inddragelse af 
bygherreudvaget.

Hvor står vi i henhold til varmesystem, brandsikring, udluftning,

facader, altaner, badeværelser, køkkener, døre og vinduer,

 faldstammer, el m.m.

HVOR ER VORES KVARTALSVISE NYHEDSBREV BLEVET AF!!!!!

HVOR BLEV VORES MØDER AF!!!!

Folk er utrygge og vrede over den manglende viden og information om 
status og fremadrettede tiltag.

Det skaber frustration og ulykkelige beboere.

3) Evt.

Vores referater er ikke synlige nok. Vi skal finde en løsning.

Skabet ved det gamle varmemesterkontor på Brogade 5 er sat op, og 
referater ophænges nu også der.

Det manglende hegn ved hyggepladsen på plænen efterlyses opsat.

Det har hjulpet med automatisk sluk af lyset i vaskeriet.

Referat godkendt af bestyrelsen, efter mødet.




